
   

  

 

BayernInvest Luxembourg S.A. 
6 B, rue Gabriel Lippmann 

L-5365 Munsbach 
R.C.S. Luxembourg B 37.803 

 
Mitteilung an die Anteilinhaber des 

SWISS HEDGE (in Liquidation) 
R.C.S. Luxembourg K 1046 
(nachfolgend der „Fonds“) 

 
 

Teilfonds Klasse ISIN WKN 

SWISS HEDGE - Twintrade D-EUR LU0700553844 A1JNWM 

SWISS HEDGE - Twintrade D-USD LU0700553927 A1JNWN 

SWISS HEDGE - Twintrade D-CHF LU0700554149 A1JNWP 

 
Die BayernInvest Luxembourg S.A. als Verwaltungsgesellschaft des Fonds informiert hiermit die Anteilinhaber im 
Nachgang zu der vorherigen Mitteilung vom Mai 2018 über den derzeitigen Stand des Liquidationsverfahrens. 
 
Der Fonds wird mit Wirkung zum 29. Mai 2018 vollständig liquidiert. Die Auszahlung des Liquidationserlöses erfolgt 
im Einklang mit den geltenden Bestimmungen des Verkaufsprospekts und des Verwaltungsreglements des Fonds. 
 
Die Anteilinhaber werden per gesonderte Mitteilung über den Abschluss des Liquidationsverfahrens informiert. 
 
Munsbach, im Mai 2018 
 
 
Der Verwaltungsrat 
 
 
 
 
 
 
 

BayernInvest Luxembourg S.A. 
6 B, rue Gabriel Lippmann 

L-5365 Munsbach 
R.C.S. Luxembourg B 37.803 

 
Notice to unitholder of  

SWISS HEDGE (in liquidation) 
(the „fund“) 

 

Fund Category ISIN WKN 

SWISS HEDGE - Twintrade D-EUR LU0700553844 A1JNWM 

SWISS HEDGE - Twintrade D-USD LU0700553927 A1JNWN 

SWISS HEDGE - Twintrade D-CHF LU0700554149 A1JNWP 

 
 
BayernInvest Luxembourg S.A. as the management company of the fund hereby informs the unitholders following 
the previous notice as of May 2018 about the current status of the liquidation procedure. 
 
The fund will be completely liquidated with effect from May, 29 2018. The proceeds of the liquidation will be paid in 
accordance with the applicable provisions of the prospectus and the management regulations of the fund. 
 
The unitholders will be informed by separate notice about the completion of the liquidation process. 
 
Munsbach, May 2018 
 
The Board of Directors 


